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        Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice 

 

Z Á P I S 
 

z 3. jednání Zastupitelstva městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice,  

které se konalo dne 6. března 2019 od 15:00 hodin, 

v zasedací místnosti ÚMO Ústí nad Labem - Neštěmice 

 

 

Přítomni:  Jan Bernášek 

Bc. Roman Fikar  

MUDr. Karla Jankovská 

Mgr. Lenka Jaremová 

Ing. Bohumil Ježek 

Jan Jirkovský 

Ing. Bohumila Moravcová 

Mgr. Gabriela Nosková 

MVDr. Daniel Petrák  

MUDr. Aleš Rosenbaum  

Lukáš Soukup, DiS 

   Jiří Škoda 

   Mgr. Jan Tříska 

   Yveta Tomková 

   Bc. Liana Wagnerová 

          

Hosté:   Mgr. Taťána Bartová 

Ing. Jaroslav Brož 

   Veronika Glaserová 

   Kateřina Měrková  

   Hana Pražanová 

   Olga Sazečková 

   Eva Vaculíková 

   Bc. Michal Vrbíček   
  

Omluven:       
  

Zapisovatelka:   Veronika Glaserová  
 

Ověřovatelé zápisu:   MVDr. Daniel Petrák, Ing. Bohumil Ježek 
 

Počet členů ZMO:      15  
 

Zástupce veřejnosti:   8 

 
Použité zkratky:  

ÚL – Neštěmice                          Ústí nad Labem – Neštěmice  

MO ÚL – Neštěmice                   Městský obvod Ústí nad Labem – Neštěmice  

ÚMO ÚL – Neštěmice                Úřad městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice  

RMO ÚL – Neštěmice                 Rada městského obvodu Ústí nad Labem - Neštěmice 

ZMO ÚL – Neštěmice                 Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice 

MmÚL        Magistrát města Ústí nad Labem 

ZM ÚL       Zastupitelstvo města Ústí nad Labem 
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Paní starostka zahájila 3. jednání zastupitelstva Městského obvodu Ústí nad Labem – 

Neštěmice, s tím, že je přítomno 15 zastupitelů.  
 

pí starostka - protože MUDr. Aleš Rosenbaum dosud nesložil slib člena ZMO Neštěmice, 

přečetla pí starostka znění slibu: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a 

svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu městského obvodu a jeho občanů 

a řídit se Ústavou a zákony České republiky“, MUDr. Aleš Rosenbaum pronesl slovo „slibuji“ 

a slib podepsal.  
 

 

usnesení č. 27/3Z/19 

Složení slibu člena zastupitelstva  
Zprávu uvedla předkladatelka. 
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    k o n s t a t u j e  

        1. že v souladu s ustanovením § 69 odst. 2 a § 137 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích ve znění pozdějších předpisů složil slib zvolený člen ZMO Ústí and Labem – 

Neštěmice: 

   MUDr. Aleš Rosenbaum  
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.       Hlasování:  14 + 

                  1 se zdržel 
 

Program jednání: 
 

1.   Kontrola usnesení (ústně) 

      Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka  
 

2.   Výroční zpráva o činnosti ÚMO Neštěmice v oblasti poskytování informací dle zákona 

16/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím za rok 2018  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka    
 

3.   Zpráva o činnosti odborů a úseků ÚMO Ústí nad Labem – Neštěmice v roce 2018  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka  
 

4.   Zpráva o činnosti JSDH Mojžíř a SDH Neštěmice za rok 2018  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka 
 

5.   Přehled externích kontrol v roce 2018  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka 
 

6.   Návrh rozpočtu Městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice na rok 2019  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka 
 

7.   Přehled dlužníků nájemného u bytů za Městský obvod Ústí nad Labem – Neštěmice 

k datu 31. 12. 2019  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka 
 

8.  Žádost o vzdání se předkupního práva města ke stavbě na pozemku p.č. 786/3 v k.ú. 

Neštěmice   

Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka 
 

9.   Bezúplatný převod pozemků p.č. 525/2, 527/2, 527/5 a 557/17 v k.ú. Neštěmice ve 

vlastnictví Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví Statutárního 

města Ústí nad Labem  

 Předkládá: pí Yveta Tomková, starostka 
 



3 

 

11. Různé, Diskuze 

12. Závěr  

pí starostka – doplnila pořad jednání o bod připravený na stůl, který bude zařazen za bod č. 1.  

bod č. 10 – Výroční zpráva o stavu bezpečnosti na teritoriu OO Police ČR ÚL – Krásné 

Březno a Neštěmice za rok 2018, Statistika Městské policie Ústí nad Labem za období leden – 

prosince 2018  
 

Upravený pořad jednání uvedla starostka.  

Bez připomínek.       Hlasování:  15 + 
 

 

Bod programu č. 1  usnesení č. 28/3Z/19 

Kontrola usnesení Zastupitelstva městského obvodu Ústí nad Labem - 

Neštěmice 
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e    n a    v ě d o m í  

        1. informaci o plnění usnesení ZMO 
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
 
 

Bod programu č. 10  usnesení č. 29/3Z/19 

Výroční zpráva o stavu bezpečnosti na teritoriu OO Policie ČR ÚL – 

Krásné Březno a Neštěmice za rok 2018, Statistika Městské policie Ústí nad 

Labem za období leden – prosinec 2018 
Zprávu uvedl předkladatel. K jednání byli pozváni zástupce MP Neštěmice (p. Lipert), 

zástupce PCŘ Neštěmice (Bc. Gáf) a zástupce PČR Krásné Březno (Ing. Zitko).  
 

Diskuze: 

p. Škoda – u MP je řešeno 0 případů domluvou. Zároveň je předkládán materiál o činnosti 

odborů, kde je uvedeno, že úsek přestupků nestíhá řešit přestupky. 

pí starostka – v roce 2018 nesměli strážníci řešit přestupky domluvou, od ledna roku 2019 

opět mohou. 

p. Lipert – ano, je to tak. 

p. Bernášek – jak se vyhodnocuje situace z kamerového systému a z fotopasti. Jak to bude 

řešeno v letních měsících, kdy budou dovolené. Ptá se z důvodu nízkého počtu strážníků MP a 

PČR. Prevence kriminality - kolik je pracovníků? Je činnost těchto pracovníků prospěšná? 

Jsou málo vidět, nejde jejich počet rozšířit? 

p. Lipert – kamerový systém byl zřízen jako dohledový systém – jaká je doprava, pohyb 

občanů. Kamerový systém byl zřízen před 10 lety. Rozlišení osob v kamerovém systému není 

dobré. V Krásném Březně je umístěna nová kamera s vyšším rozlišením. Kamera je umístěna 

z důvodu velkoobjemového odpadu. Za posledních 10 dní co je kamera umístěna lze 

pachatele rozlišit a lze předat na přestupky. Všechny přestupky nejsou předávány na 

přestupkový úsek z důvodu toho, aby nebyly zahlceny. Přestupky jsou řešeny blokovou 

pokutou. Řešení těchto přestupků je velice komplikované, občané se stěhují z místa na místo a 

je těžké je dohledat. Majitelé bytů nájemníky často střídají. Mojžíř strážníci neopomíjejí, ale 

nelze tam být 24 hodin denně. Z velké části to funguje tak, že nájemníci se často stěhují a 

nábytek v bytech nechávají.  Ten poté za menší úplatu vynáší k popelnicím nějaký 

bezdomovec. Odpovědnost za odpad již nenesou majitelé domů nebo společenství vlastnictví, 

ale město je zodpovědné za úklid. Opravdu neví jak tento problém s odpady řešit. Jedná se o 
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problém nejen tohoto obvodu, ale je to problém celého města. Strážník nemůže 

v problematice s odpady nic dělat, nemůže dotyčnému nařídit nepořádek odnést a ani uklidit, 

pouze může sepsat spáchání přestupku. Fotopasti mají k dispozici 3 až 4 v tomto obvodě, ale 

bohužel také vše nevyřeší, umístění kamery není jednoduché, musí splňovat určité parametry 

(výška, rozmezí, vzdálenost), aby reagovala tak jak má. Kamery se hodí na krátkou 

vzdálenost (např. za radnicí). Na delší vzdálenost nelze vyhodnotit pachatele. Pod městskou 

policií jsou také 4 pracovníci APK (asistent prevence kriminality). Strážníci čerpají 

dovolenou v průběhu celého roku, přes prázdniny je určeno procento kolik strážníků smí 

čerpat dovolenou.   

Mgr. Jaremová – příspěvek pí starostky na Facebooku ohledně nepořádku v Mojžíři. Nechala 

si vytáhnout statistiku z MP za rok 2019 a bylo předáno 9 přestupků, což je dobré číslo. Jak to 

řeší přestupky? 

pí Kaštanová – ukládají pokuty až výše do 50 tis. Kč. Začínají na 1 tis. Kč. Několikrát ani 

nepřevezmou zásilku, proto ani nevědí, že nějakou pokutu mají. Málokdy se povede pachatele 

předvést strážníky MP na přestupkové jednání. Na sociální dávky nelze sáhnout.  

p. Lipert – kamerový systém není špatný, ale byl vytvořen jako dohledový systém, který 

nerozliší obličeje. V dobu kdy byl zřizován, nebyl požadavek, aby to rozlišovalo obličeje. 

Kamerový systém je funkční.  

pí starostka – jsou místa, kde jsou i nové kamery – Skalka, ul. Studentská, plánuje se na 

křižovatku ulice Sibiřské a Seifertově. Několik pachatelů přestupků, z těch devíti identifikoval 

a pořídil občan, který je zde přítomen na jednání. Situace na sídlišti Mojžíř je neúnosná. 

Odvoz odpadu stojí tuto radnici a de facto celé město, neskutečné finance. V pátek se sídliště 

uklidí a v neděli je tam už neskutečný nepořádek. Ředitel MP byl dotazován, odpověď zatím 

nepřišla. Bylo svoláno několik jednání se zástupci MP, PČR a s předsedy společenství 

vlastníků. Odpad není jediný problém tohoto sídliště, velký problém je rušení nočního klidu, 

občanské soužití. Firmu AVE žádáme o častější svozy odpadů. Byl vznesen dotaz směrem k 

MP z toho důvodu, že za cely loňský rok přišla 3 oznámení (1 znečišťování veřejného 

prostranství a 2 odkládání odpadů mimo vyhrazená místa) a to je vskutku málo. Žádá o stálý 

dohled MP, celý víkend ji chodí od občanů stížnosti a fotografie nepořádku. Situace se musí 

řešit, nepořádek a hluk na tomto sídlišti je neskutečný a slušní občané co tam bydlí, mají 

nárok na klidné a čisté bydlení. Další otázkou je zábor veřejného prostranství. Celé léto slušní 

obyvatelé zažívají peklo. Pokud bude hlídka vidět častěji, nebude k takovým problém 

docházet. Momentálně údajně občané Mojžíře sepisují petici. Chápe, že jsou problémy i 

jiných částech města, ale nemůže se na tento neúnosný stav rezignovat. 

p. Lipert – nemůže reagovat na 3 přestupky za uplynulý rok, zdá se mu to málo. Za 3 měsíce 

je psáno 29 přestupků v Mojžíři (z toho 12 na úseku dopravy a zbytek je úsek veřejného 

pořádku). Vše je předáno na přestupkovou komisi. Strážníci vyjíždějí na zavolání občanů a 

chodí tam. Nemůže 2 člennou hlídku, která se pohybuje v Neštěmicích a Krásném Březně 

nemůže je stáhnout jen na toto sídliště. Lidem vycházejí vstříc strážníci mají klíče od domů ve 

večerních hodinách domy procházejí a kontrolují. Nebrání se tomu, aby byla kontrolní činnost 

navýšena. Všechny záznamy jsou nahrávány a prověřeny. Statistiku si prověří, přestupků bylo 

zaznamenáno více. 

pí starostka – 3 přestupky se týkají pouze odkládání odpadu. 22 je rušení nočního klidu, 2 

občanské soužití a 1 auto v zeleni. Toto jsou přestupky z ulice J. Plachty za rok 2018, které 

nám MP předala k projednání. Je strašné, že obvod, který má 25 tis. obyvatel má pouze 4 

strážníky na směnu. Může všem zastupitelům přeposlat fotografie.  

p. Lipert – je proto, aby se našlo řešení. Není problém zahltit přestupkovou komisi přestupky. 

Lze svolat poradu a říct si priority tohoto obvodu. Bylo dříve požádáno o hlídku v ul. 

Opletalova, hlídka zde chodí pravidelně. Na sídlišti Skalka, hlídka byla také zařazena. Za tři 
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měsíce bylo 924 událostí (z toho 524 v Krásném Březně, 400 v Neštěmicích z toho 54 bylo 

v Mojžíři).  

pí starostka – chápe, že je strážníků málo, ale je strašné když sleduje, jak strážníci číhají na 

špatně zaparkovaná auta před přechodem. Toto by mělo být přenecháno dopravní policii. Toto 

město má jiné priority, které by se měly řešit. Lepší by bylo, kdyby strážníci byly vidět 

v Mojžíři, ul. Dr. Horákové, Keplerově, 1. máje. Občany to rozčiluje, když se zajímají pouze 

o špatně zaparkovaná auta.  

p. Lipert – toto byl požadavek radnice, aby bylo hlídáno okolí radnice. Když strážník vidí 

dopravní přestupek, tak ho musí řešit.  

p. tajemník – jednalo se o požadavek o sobotách, kdy jsou svatby.  

p. Lipert – lze strážníky poslat jinam.  

Mgr. Tříska – potvrdil slova starostky. Dotaz, zda je vyvíjen tlak na vedení MP, aby byl počet 

strážníků navýšen. 

p. Lipert – má k dispozici 29 strážníků. Na denní směnu je 8 strážníků.  

Mgr. Tříska – tento počet p. Lipertovi vyhovuje? 

p. Lipert – danou lokalitu musí zabezpečit i s tímto počtem.  

Mgr. Jaremová – musí se zastat p. Liperta. Domnívá se, že strážníci v tomto počtu dělají, co 

můžou. 924 událostí za 3 měsíce je dost a 524 událostí v Krásném Březně, ukazuje to, že 

Krásné Březno je možná problémovější než Mojžíř. Musí se tlačit na vedení pro navýšení 

strážníků.  

pí starostka – bohužel povinnost mít maturitu snížila počet strážníků. Z Mojžíře chodí nejvíce 

stížností. Ti lidé v Mojžíři už jsou psychicky vyčerpaní.  

Bc. Wagnerová – jsou v J. Plachty ještě družstevní byty? Je radnice v kontraktu s družstvy? 

pí starostka – byty jsou stále, družstvo bezpečnost řešit nemůže. Družstva se cítí již bezradná. 

V Janáčkově ulici byla také hlídka 24 hodin denně, nevidí důvod, proč by nemohla být v J. 

Plahcty.  

Bc. Wagnerová – družstvo může řídit obsazenost svých bytů.  

pí starostka – přes 60 % bytů v Mojžíři vlastní občané, kteří ani v Ústí nebydlí. Oni nemají 

potřebu něco řešit, pouze inkasují za nájemné. Několikrát s nimi chtěli jednat, ale odmítají na 

schůzky přijít. 

MVDr. Petrák – oni nemají žádnou motivaci, aby se toho jednání zúčastnili.  

pí starostka – většinou se jedná o společnosti z jiných měst.  

p. Bernášek – pochůzková činnost MP by se nedala částečně koordinovat s PČR? 

pí starostka – tohle všechno se ví, i státní policie má podstav. 

p. Čížek (obyvatel J. Plachty) – od rok 1988 bydlí v J. Plachty 165. Jestliže jsou kamery 

dohledové a nejsou způsobilé aktuálním požadavkům, kdy p. Lipert požádal nadřízené o 

výměnu kamerového systému. Byl jednat na Krajském úřadě, kde mu bylo řečeno, že již 2 

roky Městská policie nepožádala o grant na obnovení kamerové systému. Domnívá se, že MP 

není důsledná a přestupky toleruje, proto ti nepřizpůsobiví nemají důvod odejít jinam. Chápe, 

že je strážníků málo. Na sídlišti již malé děti hrají hazard a strážníci MP pouze projíždějí 

autem, takže záznam GPS zaregistruje, že tam strážníci byli, bohužel ale nekonali. Všichni 

musíme být důslední. Jestli to někomu přijde úsměvné, lze si s ním na půl roku vyměnit 

bydlení. V Litvínově situace šla vyřešit. S kamerami se musí pracovat online – jako příklad 

uvádí v J. Plachty 164 je umístěna nová kamera, která směřuje na J. Plachty 165. Nepořádek 

začali dávat o 20 m dál, kam kamera nedosáhne. Při změně nepořádek dávají zase tam, kam 

kamera nedosáhne. Proto se musí s kamerových systém pracovat online. Musí se jednat o 

důslednou práci MP.  

p. Lipert – jako policista by měl p. Čížek vědět, že trestní čin by měl hlásit. Za zprávu kamer 

zodpovídá někdo jiný, kamery jsou funkční. Nově nainstalovaná kamera je zapůjčená a stále 

se zkouší.  
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p. Čížek – strážníky na sídlišti nevidí. S kamerami se nepracuje.  

Mgr. Tříska – stále nechápe funkčnost kamer, lze z těch kamer něco vyhodnotit?  

p. Lipert – všechny kamery v Ústí nad Labem jsou plně funkční. Není technik, nezná jejich 

rozlišení.  

MVDr. Petrák – kamerový systém někdo sleduje, sedí u toho? 

p. Lipert – v Ústí je operační středisko, kde je přenos ze 120 kamer a u toho sedí služba. 

Tento obvod je brán jako dohledový systém a operační středisko nemá a není určen strážník, 

který by u toho seděl. Velitel směny, pokud nedělá zápis, tak s těmi kamerami pracuje. Ve 

večerních hodinách se s nimi pracuje, ale není u toho stálá služba.  

MVDr. Petrák – nebylo by toto řešení? 

p. Lipert – něco je již nyní v řešení. V Corsu by mělo vzniknout nové operační středisko pro 

celé město.  

pí starostka – existuje studie, ale projekt se ještě nepřipravuje.  

Ing. Nechybová (1. náměstek primátora) – Metropolnet v loňském roce dostal finanční 

prostředky na zpracování projektové dokumentace. Není jisté, zda to bude v tomto roce nebo 

až v dalším. Jedná se revitalizace celého objektu. Nynější podmínky v operačním středisku 

nejsou jednoduché, v letních měsících tam došlo i k zahoření. Počet strážníků by chtělo město 

navýšit, bohužel skutečnost je taková, že strážníci spíš odcházejí. V loňském roce byly platy 

navýšeny, v letošním roce by p. primátor měl platy opět navýšit. Snaha je strážníky 

motivovat.  

MVDr. Petrák – není špatná myšlenka nahradit strážníka kamerovým systémem pod 

dohledem. 

Ing. Nechybová – kamerový systém – žádosti o dotace - informace podal p. Klika, náměstek 

hejtmana. Místo opakovaných výzev, žádá na mzdy projektů modernizace těchto systémů. 

Otázkou je, zda to bude úspěšné. 

p. Čížek – jak je možné, že za poslední 3 týdny MP odhalila několik přestupců a v prosinci 

kdy tam byl nehorázný nepořádek, tak nic. Fotografie z prosince má k dispozici. Vše je o 

důslednosti. Když to jde v jiných městech jako je Děčín, Krupka, Teplice, tak proč to nejde 

tady. 

p. Lipert – je to za posledních 10 dní, kdy byla naistalována nová kamera.  

pí starostka – před měsícem, byl směřován dotaz na MP, zda je systém vůbec funkční, když 

nepřišlo žádné oznámení. Stojí za zvážení vyčlenit strážníka na sledování kamerového 

systému. 

p. Čížek – jeden měsíc je naistalována kamera i s nočním dohledem. Každý den je na sídlišti 

nepořádek. Na jeho žádost to nechává radnice uklidit.  

MUDr. Jankovská – když občan zavolá přes den na MP, že je na sídlišti neskutečný hluk a je 

jim řečeno, že s tím nemohou nic dělat, tak jak to je? 

p. Lipert – strážník by měl vyjet a vše prověřit. Pokud není úmysl, nejedná se o přestupek. Ale 

měl by být upozorněn.  

MUDr. Jankovská – na poprvé ho nebyli ani upozornit, až na druhé zavolání to začali řešit. 

Jednalo se o situaci na Štědrý den. Nemyslí si, že jsou strážníci důslední. Po desáté hodině 

večer auto se strážníky pouze projede a nic neřeší. Pak zavolá ještě jednou a teprve potom 

strážníci něco činí. 

p. Lipert – v tomto případě doporučuje volat přímo na ředitelství.  

Bc. Wagnerová – jak pomáhá PČR? 

Bc. Gáf (velitel PČR Neštěmice) – na zavolání občanů policie ihned vyjíždí. Situace se 

vyhodnotí, zda se jedná o přestupek či trestní čin. Na vše je zpětná vazba, vše se 

zaznamenává. Pod jeho kompetenci nespadá pouze J. Plachty, ale také Roztoky, Povrly, 

Ryjice, Neštěmice a Mojžíř.  
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p. Škoda – jako zastupitelé by měli vytvořit určité požadavky a vyvolat jednání, kde bude 

vedení obvodu a vedení policie. Problematických míst v obvodu je více. Hodně reakcí je také 

na vliv vedení města. 

Bc. Gáf – s MP si vypomáhají, požadavky si předávají. Ve vážnějších případech, kde dochází 

k násilí, vyjíždí jako první speciálně vycvičená ozbrojená hlídka. Je připravena bezpečnostní 

akce, která se týká sídliště J. Plachty (podrobné informace nesmí sdělovat). V době čerpání 

dovolených   

pí starostka – s Bc. Gáfem, ale i s ředitelem MP dochází ke společným jednáním. Vše je 

diskutováno, ale situace se stále zhoršuje.   

p. Štajner (obyvatel ul. Vojanova) – několik let již slyší jak je to s kriminalitou a bezpečností. 

Nikdy neslyšel, že by si někdy řekli o prostředky na navýšení strážníků. Tento obvod má 22 

tis. obyvatel. Krásné Březno má 12 tis. obyvatel. Město Trmice mají 2,5 tis. obyvatel a mají 

vypracovaný plán prevence kriminality. Ten plán pravidelně vyhodnocují, je to zveřejněné na 

webových stránkách. Proč to nemá vypracovaný tento obvod?  

pí starostka – město Ústí nad Labem má svou komisi prevence kriminality a vše je 

zveřejňovány na webových stránkách.  

p. Štajner – není uvedeno žádné vyhodnocení. Proč to v Trmicích jde a tady to nejde? 

V životě neslyšel, že by se něco vyhodnotilo. V obvodě je neskutečný nepořádek. 

pí starostka – od pondělí do pátku nepořádek uklízejí pracovníci VPP. O víkendu do práce 

nechodí. Za víkend spoluobčané udělají neskutečný nepořádek. MP nespadá pod městský 

obvod, ale pod magistrát. Městský obvod s MP pouze spolupracuje a komunikuje.  

p. Štajner – co dělá obvod pro to, aby obyvatelé nehrabali v popelnicích a nevyhazovali 

odpadky kolem? Co pro to dělá Městská policie. Řeší se pouze důsledky neřeší se příčiny.  

pí starostka – nadřízený orgán Městské policie je magistrát, muselo by dojít ke změně statutu 

města, aby MP Neštěmice spadla pod městský obvod. Město je žádáno, ale Městkou policii 

obvod nemůže úkolovat.  

p. Štajner – MP předal SPZ auta, které přivezlo pneumatiky a nic se nedělo. 

pí starostka – p. Štajner nemůže vědět co se dál dělo s přestupkem. Požádala p. Liperta o 

vyjádření, nemůže se k této věci vyjádřit, protože nemá výstupy od MP.  

p. Lipert – p. Štajner mohl zavolat na služebnu, MP není povinna ho vyrozumívat, pokud není 

účastník správního řízení. Přestupek je předán dalšímu správnímu orgánu, který to má na 

starosti. Konkrétní přestupek z hlavy nezná. Je předávána roční statistika. Nikdy zde nebylo 

zavedeno, aby byly předávány výstupy. Byly zde pravidelné schůze, ale výstupy předávány 

nikdy nebyly.  

Mgr. Jaremová – na webových stránkách MmÚL existuje analýza prevence kriminality, kde 

jsou uvedená data. Přesná data policie lze získat na mapakriminality.cz. Stálo by za zvážení 

zveřejňovat materiály ZMO na webových stránkách, aby občané viděli, co přesně se 

projednává. 

p. Čížek – jako občana ho nezajímají zveřejněné statistiky, jako občan chce mít doma klid. 

Spousta občanů už přestupky ani nehlásí.  

Bc. Gáf – vývoj kriminality se mění. Klesly krádeže, ale je nárůst vaření drog. Dokazování 

případů je složitější.  

pí starostka – lidé už rezignovali na to, aby pokaždé volali policii. V létě bude situace ještě 

horší, žádá stálou hlídku.  

p. Čížek – družstva již nemohou rozhodovat, koho si v domě ubytují. 

Mgr. Jaremová – žádá o změnu usnesení. Pan místostarosta, který bod předkládá, se k tomuto 

bodu ani jednou nevyjádřil. Rozumí tomu, že píše za obvod pí starostka, ale gesce jsou již 

rozděleny a gesci bezpečnost má pod sebou pan místostarosta. 
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pí starostka – žádný zákon neukládá, že se gesce musí rozdělit. Jako starosta zastupuje celý 

obvod a proto píše za obvod ona. Dopis s podněty psala již před měsícem. Na jednání chodí 

společně. 

Mgr. Jaremová – navrhuje doplnění usnesení o ukládací část, kde bude stanoveno svolat 

společné jednání s MP a PČR. 

pí starostka – stále čeká na písemnou odpověď ředitele MP.  

Ing. Nechybová – proč nebyl na dnešní jednání pozván ředitel Bc. Bakule. Spousta podnětů se 

týká jeho.  

pí starostka – Bc. Bakule dostal písemnou žádost, aby ji odpověděl. Pozván na dnešní jednání 

nebyl, byl pozván pouze p. Lipert, ten co předkládá zprávu.  

Mgr. Jaremová – návrh na doplnění usnesení:  

        B)    u k l á d á  

        1. Bc. Romanu Fikarovi, místostarostovi 

            a) vyvolat jednání s vedením MP a PČR a předložit společný návrh řešení bezpečnosti 

na území MO Neštěmice 

p. místostarostka – pokud se toto povede, bude tento obvod jako první v republice. 

p. Čížek – v jiných městech se to již povedlo (Teplice, Děčín, Litvínov).  

p. místostarosta – lokality si poznamenal a řešení se pokusí najít.  

pí starostka – řešení musí předložit policie.  

p. Štajner – jak mohou brát na vědomí zastupitelé toto usnesení, když tady zaznělo tolik 

připomínek. Brát na vědomí s velkou výhradou.  

pí starostka – tato radnice nemá a nikdy neměla MP pod sebou. Musel by se změnit statut 

města Ústí nad Labem. Nerozhoduje o činnosti Městské policie.  

Bc. Gáf – paní starostka již jedná, sešla se s jeho nadřízeným p. Danylukem ohledně 

problematiky ul. J. Plachty. Vše se musí řešit postupně a průběžně. Má zájem, aby proběhla 

schůzka ohledně bezpečnosti tohoto obvodu.  

pí starostka – statistiku PČR nelze měnit, ZMO Neštěmice ji může vzít pouze na vědomí.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e    n a    v ě d o m í 

        1. výroční zprávu o stavu bezpečnosti na teritoriu OO Policie ČR ÚL – Krásné Březno a 

Neštěmice za rok 2018 a dále Statistiku Městské policie Ústí nad Labem za období leden – 

prosinec 2018 
 

B)    u k l á d á  

        1. Bc. Romanu Fikarovi, místostarostovi 

            a) vyvolat jednání s vedením MP a PČR a předložit společný návrh řešení 

bezpečnosti na území MO Neštěmice 
 

Návrh na doplněné usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
 
 

Bod programu č. 2  usnesení č. 30/3Z/19 

Výroční zpráva o činnosti ÚMO Neštěmice v oblasti poskytování informací 

dle zákona 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím za rok 2018  
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e    n a    v ě d o m í 

        1. zprávu o činnosti ÚMO Neštěmice v oblasti poskytování informací dle zákona č. 

106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím za rok 2018 dle důvodové zprávy  
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B)    s c h v a l u j e  

        1. výroční zprávu o činnosti ÚMO Neštěmice v oblasti poskytování informací dle zákona 

č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím za rok 2018 dle důvodové zprávy  
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  14 + 
 

 

p. místostarosta nepřítomen 

počet členů ZMO je 14 
 
 

Bod programu č. 3  usnesení č. 31/3Z/19 

Zpráva o činnosti odborů a úseků ÚMO Ústí nad Labem – Neštěmice v roce 

2018  
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e    n a    v ě d o m í 

        1. zprávu o činnosti jednotlivých odborů a úseků ÚMO ÚL – Neštěmice za rok 2018  
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  14 + 
 

 

Bod programu č. 4  usnesení č. 32/3Z/19 

Zpráva o činnosti JSDH Mojžíř a SDH Neštěmice za rok 2018  
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Diskuze: 

p. Škoda – poděkoval za to, že je to rozepsáno po jednotlivých měsících.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e    n a    v ě d o m í 

        1. zprávu o činnosti JSDH Mojžíř za rok 2018, návrh rozpočtu JSDH Mojžíř na rok 2019 

a zprávy starosty a velitele SDH Neštěmice za rok 2018  
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 

 

p. místostarosta přítomen 

počet členů ZMO je 15 
 

 

Bod programu č. 5  usnesení č. 33/3Z/19 

Přehled externích kontrol v roce 2018  
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Diskuze:  

p. Škoda – změnilo se něco za těch 14 dní? 

pí starostka – nic se nezměnilo.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e     n a     v ě d o m í  

        1. přehled provedených externích kontrol na jednotlivých odborech a úsecích Úřadu 

městského obvodu ÚL – Neštěmice v roce 2018  
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Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
 

Bod programu č. 6  usnesení č. 34/3Z/19 

Návrh rozpočtu Městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice na rok 

2019  
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Diskuze: 

p. Škoda – finanční výbor rozpočet projednal a doporučil návrh schválit. 

Mgr. Jaremová – plánované výnosy proč jsou nižší (strana 23)?  

pí Sazečková – není prodej majetku a jsou nižší výnosy z nájmů nebytových prostor.  

Bc. Vrbíček – jedná se o pronájem nebytového prostoru na Skalce – uvolnilo se jedno patro. 

Také momentálně není pronájem pozemků okolo bývalého Jysku v Krásném Březně.  

Mgr. Jaremová – str. 25 – je uveden Fond oprav neprodaných bytových jednotek a další 

stránce je to také Fond oprav na platby do fondu oprav na bytové jednotky, které obvod 

vlastní v již prodaných domech. Jaký je v nich rozdíl? 

pí Sazečková – máme povinnost posílat do fondu oprav v domech již prodaných, kde jsou 

zbytkové byty. Jedná se o zálohy do fondu oprav. Společenství nám poté posílají, co dělaly a 

kolik z těch záloh spotřebovaly. Ze záloh se to přeúčtovává do nákladů. Nelze utratit veškeré 

nájmy. Plánovat se musí menší výdaje.   

p. Bernášek – nejsou plánovány na letošní rok výdaje na opravu chodníků. Je uvedeno, že 

částka byla převedena na realizaci parkoviště na Skalce. Je tedy něco vyčleněno na chodníky, 

zásobník byl schválen na jednání RMO? Některé chodníky jsou v havarijním stavu.  

pí starostka – rádi by něco opravili, zásobník oprav chodníků existuje, je schvalován každý 

rok.  Doufá, že vysoutěžená částka bude nižší a část financí bude převedena na opravu 

chodníků. 

Mgr. Jaremová – dotace byla radou města již schválena, v návrhu rozpočtu je uvedeno, že je 

dán příslib na dotaci ve výši 3,250 tis. Kč. 

pí starostka – rozpočet je zveřejňován 15 dní předem, když byl sestavován, byla dotace pouze 

přislíbena.  

pí Sazečková – peníze jsou již na účtu. 

Mgr. Jaremová – jaký je časový horizont realizace? 

pí starostka – na nejbližší radě by chtěli schválit záměr. Předpokládá, že v červnu. Přeložka 

ČEZu by měla být hotova do 31. 5. 2019. V letních měsících se bude muset omezit doprava. 

Také doufá, že se do VŘ někdo přihlásí. 

Bc. Vrbíček – na březnovém jednání RMO se schválí dokumentace, předložky ČEZu se 

projektují. Jedná se o dvě lokality (jedna je směrem k ZŠ Mojžíř a druhá je směrem k točně 

trolejbusu). Přeložka směrem k točně trolejbusu se předpokládá realizovat v roce 2020. Druhá 

přeložka není tak náročná. Snaha je načasovat práce o letních měsících. Je potřeba až na 2 

měsíce přestěhovat 50 až 60 aut, bude součinnost s PČR a odborem dopravy.  

Mgr. Jaremová – nyní je parkovacích míst 60 a má jich být 100? Takže jich přibyde 40? 

p. tajemník – kapacita bude dvojnásobná oproti tomu, co je nyní.  

Bc. Vrbíček – jedná se pouze o lokalitu směr ZŠ Mojžíř.  

MVDr. Petrák – bankovní poplatky 50 tis. Kč, u jaké banky je veden účet? 

pí Sazečková – jedná se o běžné bankovní poplatky. Účtů je 7 a jsou u Komerční banky.  

p. Štajner – pořádek a čistota – v rozpočtu není uvedeno nic. Je uvedeno prostředky na mzdy 

na VPP, péče o vzhled obce a zeleň (sběr o odvoz komunálního odpadu), ostatní náklady 

(likvidace skládek) toto všechno je to pouze řešení důsledků. Není v rozpočtu nic, co by 

působilo preventivně, aby nedělali nepořádek, aby nenechávali psy volně kálet. Je tam pouze 
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20 tis. Kč na vysavač exkrementů. Navrhl na příští rok vyčlenit finance na prevenci. Kolik je 

cedulí v obvodu upozorňující na volný pohyb psů, netvoření černých skládek atd. Na Severní 

Terase je plno upozorňujících cedulí. Ve Vojanově ulici je cedulka jedna a to ještě na jeho 

žádost a nepořádek je i tak.  

pí starostka – radnice nemůže suplovat práci policie. Ze zákona má obec povinnost uklízet a 

udržovat pořádek v obvodu. Existují represivní formy – vyhlášky, zákon. Každý normální 

člověk ví, že se odpadky na zem nehází, že se sbírají psí výkaly. Ani nebude zmiňovat kolik 

cedulí je odcizeno a zničeno. Nelze přestat v obvodu uklízet. Policie je prevence, při 

pochůzkové činnosti.  

p. Buldra – je člen Finančního výboru – rozpočet je velice dobře zpracován, bohužel chybí 

finanční prostředky na jednotlivé kapitoly. Když nebude cesta jak sem finanční prostředky 

dostat, tak těžko něco dělat. 

pí starostka – již děti na základní škole vědí, že odpadky se nehází na zem. 

p. místostarostka – upozornil na nesoulad v řeči p. Štajenera – cedulky ano, nebo ne? 

p. Štajner – chtěl by více cedulek. 

pí starostka – cedulky jsou po celém obvodu. 

Mgr. Tříska – skladba obyvatel tohoto obvodu je složitá.  

p. Štajner – radnice nedělá vůbec nic v prevenci. V Praze na chodnících jsou nápisy 

upozorňující na dodržení pořádku.  

pí starostka – vše je o lidech, cedulky nic nevyřeší.  

p. Štajner – chtěl na zastupitele zapůsobit, ale ti to řešit nechtějí. Nelze řešit důsledky, ale 

prevenci.  

pí starostka – jako starostka nemůže vychovávat děti a lidi v tomto obvodu. Komunikace mezi 

radnicí a policií je nepřetržitá.  

p. Bernášek – cedulky nezmění přístup občanů a nezmění situaci v tomto obvodu. Nelze 

vytýkat zastupitelům výchovu občanů tohoto obvodu. Výchova začíná v rodině a na základní 

škole. V rozpočtu jsou zakomponovány prostředky na údržbu. Pokud nebude více peněz 

z magistrátu, tak se těžko dá něco dělat.  

Ing. Nechybová – již na začátku roku byl příslib ze strany magistrátu na investiční akce 

jednotlivých obvodů. Finanční situace města je taková, jaké je. Vládní nařízení neustále 

nařizují zvedat platy lidí ve veřejné správě. Rostou náklady na mimořádné svoz. Nechtějí 

obvody házet mimo. Jedná se jedno město.  Náklady města na provoz lezou nahoru – školy, 

doprava, atd. Roky se zanedbával majetek města. Město od roku 2015 splácí miliardové 

úvěry. 100 mil. Kč chybí ročně v rozpočtu města. Kdyby tyto peníze byly, byly by hned 

rozděleny (kulturní střediska, školy, školky a další instituce). Potřeby dostat město do pořádku 

je 1,5 miliardy Kč. Zadlužovat město dalším úvěrem není řešení. Od května je možné, že 

nebudou peníze na pracovníky VPP.  

pí starostka – dluh 1 miliardy začalo město splácet od roku 2015. Dluh však vznikl v roce 

2005. Na základní škole je tělocvična v havarijním stavu, na opravy chodníků v obvodu 

finance nejsou. Radnice se snaží vše vynahrazovat čistotou v obvodu. Náklady na opravy 

potřebných věcí v tomto městě jsou okolo 2 miliard. Například oprava komunikace 

Drážďanská je 60 mil. Kč a oprava komunikace Výstupní je 20 mil. Kč. 

p. Štajner – kolik bylo řešeno přestupků v oblasti udržování pořádku. 

pí starostka – snaží se celou dobu, cedulky po obvodě jsou.  

pí Kaštanová – přestupků za loňský rok je 1476 z toho určitě polovina je udržování pořádku. 

Pokuty byly uloženy v řádu statisíců.   

Mgr. Nosková – hovoří z funkce učitelky na ZŠ a koordinátora environmentální výchovy - 

prevence na základních školách probíhá. Chodí na školení a poté školí děti, jak se k přírodě 

mají chovat. Apeluje za školu a za výchovu dětí. Osvěta na základní školách je a některé děti 

si z toho berou ponaučení.  



12 

 

Ing. Nechybová – nyní je vyhlášen dotační titul na environmentální východu, takže školy si to  

budou čerpat. Propagace a osvěta v tomto města je. Ve městě je spousta neziskových 

organizací, které ve městě sídlí a pomáhají s osvětou. Tímto by se chtěla pí starostky zastat, 

toto je převážně práce města.  

pí starostka – město se na prevenci podílí nemalou částkou (sport, kultura). Chápe p. Štajnera, 

lze umístit cedulky na požádání kamkoliv.  

p. Štajner – 10 let je svoz a struktura odpadů stejný. 

pí starostka – nyní probíhají nové přepočty pro přesný počty kontejnerů na jednotlivých 

sídlištích. Postupně dochází k přepočtu všech sídlišť. Vše je prováděno postupně. 

Spolupracují s odborem životního prostředí. 

Mgr. Jaremová – navrhla ukončit diskuzi. Město provádí prevenci dostatečně. 
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e   n a   v ě d o m í 

        1. důvodovou zprávu podrobně popisující jednotlivé části návrhu rozpočtu na rok 2019 

            Městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice 
 

B)    s c h v a l u j e 

        1. rozpočet  Městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice na rok 2019    

           dle § 84, odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000Sb., o obcích, v platném znění 

           dle příloh usnesení č. 1 –  2  takto: 

         1. celkové příjmy rozpočtu městského obvodu ve výši                         47.198,00  tis. Kč                             

         2. celkové výdaje rozpočtu městského obvodu ve výši                         55.136,00  tis. Kč 

            z toho: 

              - neinvestiční část výdajů ve výši                                                       49.320,00  tis. Kč                                                                      

              - investiční část výdajů ve výši                                                             5.816,00  tis. Kč 

         3. oblast financování ve výši                                                                   7.938,00  tis. Kč 

             z toho: 

              - změna stavu na účtech ve výši                                                            7.938,00 tis. Kč                                                                      
        

C)    z m o c ň u j e  

        1.  Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem – Neštěmice: 

            a) v souladu s § 102 odst. 2, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném  

      znění, Radu městského obvodu Ústí nad Labem - Neštěmice  schvalovat 

                jednotlivá rozpočtová opatření do výše 1.000,00 tis. Kč takto: 

                - zvýšení výdajové části rozpočtu nad schválený rozpočet ze skutečně    

   dosažených příjmů a dosud do rozpočtu nezapojených příjmů 

                - přesun finančních prostředků ve výdajové části rozpočtu                 

  b) v souladu s § 102 odst. 2, písm. a) zákona č.128/2000 Sb., o obcích, v platném  

       znění, Radu městského obvodu Ústí nad Labem - Neštěmice  schvalovat 

   rozpočtová opatření i nad limit 1.000,00 tis. Kč z důvodu: 

  - zvýšení výdajové části rozpočtu, a to zapojením přijatých účelových  

    prostředků nebo v případě, jde-li o změny ve finančních vztazích k rozpočtu 

    města Ústí nad Labem 
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
 
 

Bod programu č. 7  usnesení č. 35/3Z/19 

Přehled dlužníků dluhů nájemného u bytů za Městský obvod Ústí nad 

Labem - Neštěmice k datu 31. 12. 2018 
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Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Diskuze: 

Mgr. Jaremová – měl by to být přehled dluhů. 

Bc. Wagnerová – na minulém jednání nebyl prominut vysoký dluh manželů. Je nějaká 

reakce? 

pí starostka – reakce není, pán byl přítomen přímo na jednání ZMO.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem - Neštěmice po projednání 
 

A)    b e r e   n a   v ě d o m í 

        1. informaci týkající se přehledu dlužníků  dluhů nájemného u bytů k datu 31. 12. 2018 

            za Městský obvod Ústí nad Labem – Neštěmice.  
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
 

 

Bod programu č. 8  usnesení č. 36/3Z/19 

Žádost o vzdání se předkupního práva města ke stavbě na pozemku p. č. 

786/3  v k. ú. Neštěmice  
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem - Neštěmice po projednání 
 

A)    s c h v a l u j e 

        1. vzdání se předkupního práva Statutárního města Ústí nad Labem ke stavbě bez 

čp/če ve vlastnictví manželů Jiřího a Květuše Musilových, Opletalova 469, 403 31 Ústí 

nad Labem, postavené na pozemku p. č. 786/3 o výměře 15 m2 v k. ú. Neštěmice ve 

vlastnictví Statutárního města Ústí nad Labem 
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
 

 

Bod programu č. 9  usnesení č. 37/3Z/19 

Bezúplatný převod pozemků p. č. 525/2, 527/2, 527/5, 557/3 a 557/17 v k. ú. 

Neštěmice ve vlastnictví Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových do vlastnictví Statutárního města Ústí nad Labem 
Zprávu uvedla předkladatelka.  
 

Zastupitelstvo městského obvodu Ústí nad Labem - Neštěmice po projednání 
 

A)    s c h v a l u j e 

        1. bezúplatný převod pozemků p. č. 525/2 o výměře 323 m2, 527/2 o výměře 972 m2,   

527/5 o výměře 49 m2, 557/3 o výměře 3870 m2 a 557/17 o výměře 463 m2 v k. ú. 

Neštěmice ve vlastnictví Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo 

nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2 – Nové Město, do vlastnictví Statutárního města Ústí nad 

Labem  
 

Návrh na usnesení přednesla starostka. 

Bez připomínek.        Hlasování:  15 + 
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Různé: 
 

pí starostka – informace ke kauze DONOR – protokol o vyhlášení rozsudku – úřad nyní soud 

vyhrál. Ještě se samozřejmě mohou odvolat. 

pí starostka – pracovníci VPP budou pouze do konce května. Nikdo zatím neví, co bude dál. 

Nebudou přijímáni pracovníci opakovaně.  

 

Bc. Vrbíček – plánovaná výstavba protihlukové zdi. Veřejné projednávání, bude 3. dubna 

2019 v zasedací místnosti MO Neštěmice.  

 

p. Buldra – požádal dodržovat jednací řád ZMO.  

p. Buldra – v ul. U Piv zahrady – upozornil na zvětšující se díru v komunikaci. Na konečné 

trolejbusu v Krásném Březně směrem k ul. K Mlýništi – černá skládka. V Žežické ulici se 

plánuje vybudování menšího parkoviště.  

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

................................................. 

Yveta Tomková 

starostka 

 

 

 

.................................................                                                 ……….............................. 

Ing. Bohumil Ježek                                              MVDr. Daniel Petrák 

     ověřovatel                                                                                 ověřovatel        
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Příloha č. 1 k usnesení  č. 

34/3Z/19 

Příjmová část rozpočtu roku 2019  
( v tis. Kč )   

   
Druh příjmů Návrh 2019 z toho na 

    invest.výdaje 

D A Ň O V É  PŘÍJMY 1 180,00    

136   Správní poplatky 200,00    

1361  Správní poplatky 200,00    

134   Místní poplatky 980,00    

1341  Poplatek ze psů 720,00    

1343  Popl.za užívání veřejného prostranství 250,00    

1345  Poplatek z ubytovací kapacity 10,00    

N E D A Ň O V É  PŘÍJMY 638,00    

214  Příjmy z úroků a realizace finanč. 
majetku 1,00    

2141 Příjmy z úroků 1,00    

221  Přijaté sankční platby 50,00    

2212 Sankční platby 50,00    

211  Příjmy z vlastní činnosti 33,00    

2111 Příjmy za poskytované služby 33,00    

222  Přijaté vratky transferů 479,00    

2226 Příjmy z finančního vypořádání roku 2018 479,00    

232   Ostatní nedaňové příjmy 75,00    

2324  Nekapitálové příspěvky a náhrady 65,00    

2329  Ostatní nahodilé příjmy 10,00    

41     NEINVESTIČNÍ   DOTACE 38 379,00    

4116 Dotace ze StR na  zaměstnance VPP 7 584,00    

4137 Dotace z MmÚ 30 155,00    

4121 Dotace na výkon opatrovníka 580,00    

4121 Dotace dle VPS s obcí Povrly 60,00    

41    PŘEVODY z  vlastních fondů 7 001,00  192,00  

4131 VHČ z prodejů - FOR 192,00  192,00  

4131 VHČ z ostatní činnosti 6 809,00    

P Ř Í J M Y  celkem 47 198,00  192,00  

      

Financování celkem - třída 8 7 938,00  5 624,00  

8115 - změna stavu ZBÚ, zapojení     

           výsledku hospodaření min.roku 7 741,00  5 624,00  

8115 -  změna stavu SF 197,00    

      

Z d r o j e    celkem 55 136,00  5 816,00  

V ý d a j e   celkem 55 136,00  5 816,00  
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 Příloha  č. 2 k usnesení č. 

34/3Z/19 

Výdajová část rozpočtu roku 2019   

  ( v tis. Kč ) 

Neinvestiční výdaje   NR 2019 

22  Doprava  410,00  

      Údržba městského mobiliáře, PHM, ostatní   410,00  

      Opravy chodníků  0,00  

33  Kultura   820,00  

      Zajištění občanských obřadů + "Vítání občánků"   640,00  

      Sdělovací prostředky - Obvodní zpravodaj  90,00  

      Obnova hodnot místních památek   90,00  

34  Sport a zájmová činnost  500,00  

      Sportovní zařízení v majetku obce   500,00  

36  Bydlení,komunální služby, ÚR   10 645,00  

      Nebytové hospodářství   20,00  

      Veřejné osvětlení - vánoční výzdoba   400,00  

      Komunální služby a územní rozvoj  celkem   10 225,00  

      - komunální služby a ÚR   564,00  

      - provoz přívozu "Neštěmice-Svádov"   70,00  

      - mzdové prostředky zaměstnanců VPP   7 150,00  

      - povinné pojistné, (SP+VZP) náhrady   2 441,00  

37  Ochrana životního prostředí   6 850,00  

      Sběr a svoz komunálního odpadu   150,00  

      Ostatní nakládání s odpady   200,00  

      Péče o vzhled obce a zeleň   6 500,00  

52  Civilní připravenost na krizové stavy   25,00  

      Krizová opatření    25,00  

55  Požární ochrana   280,00  

      Běžné výdaje   280,00  

61  Státní správa,územní samospráva  29 106,00  

      Zastupitelstva obcí   3 499,00  

      Činnost místní správy   25 607,00  

      -  provozní výdaje odborů  4 560,00  

      -  mzdové prostředky, vč. OOV   14 655,00  
      -  povinné pojistné, (SP + VZP),  náhrady mezd v době 
nemoci 5 220,00  

      -  sociální fond  1 172,00  

63   Finanční operace   50,00  

        Bankovní poplatky   50,00  

Dotace organizacím,stipendium   340,00  

64  Stipendium  10,00  

64  Dotace organizacím  320,00  

37  ZOO Ústí nad Labem - smlouva o adopci zvířete  10,00  

64   Ostatní činnost   294,00  

        Rezerva neinvestičních výdajů    294,00  

C E L K E M  neinvestiční  výdaje   49 320,00  

Investiční výdaje   NR 2019 

22 Doprava   5 624,00  

1.   Rozšíření parkoviště na sídlišti Skalka   5 624,00  
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64  Rezerva  investičních výdajů    192,00  

C E L K E M  investiční  výdaje   5 816,00  

C E L E K M  výdaje   55 136,00  

 
 


